
Quin balanç fa del tercer lloc aconseguit a l’EHF?
Extraordinàriament positiu, tenint en compte que 
som un equip relativament jove. Representa dues 
passes més respecte la temporada anterior, que 
vam quedar segons de grup i a punt de jugar els 
quarts de final. Aquest any hem passat la fase de 
grups i hem arribat a la final a 4. Llavors és evi-
dent que no et dóna res de cara a futures compe-
ticions perquè la temporada següent és una altra 
cosa. Però com a entitat, sens dubte, ens ajuda a 
créixer. Ens sentim orgullosos de la trajectòria de 
l’equip i del balanç de la final perquè jugar contra 
l’amfitrió, disputar-li la victòria i només perdre 
d’un gol, un equip (el Nantes) que quan vam 
jugar amb ells estava entre el segon i el tercer lloc 
de la lliga francesa, que és una lliga molt dura... 
I després guanyar el Chambéry, que també és un 
dels equips capdavanters de la lliga francesa, el 
balanç ha de ser extraordinàriament positiu. 

Li sap greu quan veu volar els jugadors que 
s’han format en el club?
Som un club formador i hem d’assumir que 
aquesta és una part de la nostra contribució. 
Alguns d’aquests jugadors que marxen, tornaran 
abans d’acabar la seva carrera esportiva, perquè 
s’han format aquí, coneixen el club i es pot dir 
amb lletres majúscules que l’estimen. I no se’n 
van perquè estiguin malament. Si no perquè són 

 
S’acaba la temporada en el Club 
Balonmano Granollers. És hora de fer 
balanç i de gestionar altes i baixes, en 
els equips de major categoria. I abans 
atendre la ingent visita de la cada 
vegada més gran Granollers Cup, el 
torneig d’handbol base més important 
del sud d’Europa. Aquesta edició 385 
equips, de 21 països, 5000 esportistes 
competint. El president del Balonmano 
Granollers, Josep Pujadas, se sent 
satisfet dels èxits esportius del club, 
que ajuden en la recerca de fonts de 
finançament, imprescindibles perquè 
el club segueixi fent, entre d’altres, una 
tasca modèlica de formació.

jugadors que veuen possibilitats de progressar, i, 
en molts casos, són gent formada acadèmicament, 
per tant, és normal que busquin un altre horitzó 
esportiu. És evident que et dol perquè perds po-
tencial esportiu però ho hem d’assumir.

El planter sembla inesgotable.
El que hi ha és un club que té més de 70 anys 
d’història, que ha fet una trajectòria important, 
que ha tingut molt clar des de molt aviat que havia 
de formar jugadors. Però sí que és veritat que, mi-
rat en perspectiva, es veu la quantitat de jugadors 
que en el passat recent han estat formats en aquest 
club des d’edats molt petites. La formació és una 
inversió. De tant en tant aquesta dedicació dóna 
determinats resultats i aquesta és la clau.

L’equip juvenil ha guanyat el campionat d’Espanya.
I encara tenim alguna altra possibilitat de ser-ho 
en altres categories. La temporada passada els 
cadets i els infantils masculins van quedar cam-
pions d’Espanya. I les noies en categoria infantil 
van quedar sotscampiones d’Espanya i campiones 
de Catalunya.

És desmotivador saber cada temporada qui 
guanyarà la lliga?
Jo crec que no. La lliga ASOBAL no té els mateixos 
recursos que tenia però crec que és una lliga atrac-
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“Som un equip 
formador i 

hem d’assumir 
que aquesta 
és una part 

de la nostra 
contribució” 

©
 T

O
N

I T
O

R
R

IL
LA

S

20

GRANOLLERS INFORMA | BUTLLETÍ MUNICIPAL DE GRANOLLERS | JUNY DE 2016 NÚM. 141

Granollers Informa. Butlletí de l'Ajuntament de Granollers, n.º 141, 6/2016, p. 20 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


